
Ærøskøbing d. 13.11.2012

Til Udvalget for Landdistrikter og Øer:

Vedr. “Høring om vindmøllers påvirkning af lokalsamfundet m.m. d. 
06.11.2012”

Jeg har fået tilsendt Kristoffer Lilsigs brev i forbindelse med den høring jeg 
deltog i d. 06.11.2012.
Jeg har følgende kommentar til hans brev:
Vedr. punkt 1:

Det anføres at møllerne på Ærø er så støjsvage at de ville kunne have støjet mere. Faktum er at møllerne 
støjer helt op til grænseværdien, der er absolut ingen margin. 

Kommentar: De lovpligtige og gennemførte støjmålinger dokumenterer at 
møllerne ligger under de lovmæssige krav.

Vedr. punkt 2:
Ifølge Jesper Balslev er alle huse til salg i nærheden af møllerne ikke bare blevet solgt, men 

endda solgt til prisen. Fakta er at siden møllerne fra Ærø Vind4 er blevet opført, er 3 af de 5 nærmeste 
huse sat til salg og ingen er solgt.

Kommentar: Jeg udtalte mig ud fra erfaringen fra vores 1. projekt som 
nu er 10 år gammelt. Der er ovenikøbet for nylig købt en ejendom som 
ligger indenfor 400 m zonen fra en af møllerne. - Ingen af de af 
Kristoffer Lilsig nævnte ejendomme i nærheden af det nye projekt 
dukker op, hvis man søger efter ejendomme til salg på Ærø.

Med venlig hilsen

Jesper Balslev
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